

[1]赵倩,许家栋,袁健全,等.基于高程选择的SAR景象匹配系统基准图选择准则[J].弹箭与制导学报,2009,6:253.

ZHAO Qian,XU Jiadong,YUAN Jianquan,et al.Reference Image Selection Roles for SAR Scene Matching Guidance Based on Elevation Selection[J].,2009,6:253.

点击复制

基于高程选择的SAR景象匹配系统基准图选

《弹箭与制导学报》 [ISSN:1673-9728/CN:61-1234/TJ] 期数: 2009年第6期 页码: 253 栏目: 相关技术 出版日期: 2009-12-25

Title: Reference Image Selection Roles for SAR Scene Matching Guidance Based on Elevation Selection

作者: [赵倩¹](#); [许家栋¹](#); [袁健全²](#); [陈旭情²](#)

1 西北工业大学电子信息学院, 西安710072; 2 北京机电工程研究所, 北京100074

Author(s): [ZHAO Qian¹](#); [XU Jiadong¹](#); [YUAN Jianquan²](#); [CHEN Xuqing²](#)

1 School of Electronics and Information, Northwestern Polytechnical University, Xi'an 710072, China; 2 Beijing Electro Mechanical Engineering Institute, Beijing 100074, China

关键词: [SAR](#); [景象匹配](#); [基准图选择准则](#); [图像高程方差](#)

Keywords: [SAR](#); [scene matching](#); [reference image selection role](#); [variance of elevation](#)

分类号: V249 3; TP391 41

DOI: -

文献标识码: A

摘要: 景象匹配技术是飞行器自主精确制导的关键技术之一, 随着武器系统日益精确化,影响匹配制导精度的基准图选择得到了广泛的关注。在合成孔径雷达侧视成像机理的基础上, 讨论了高程起伏对SAR图像的影响, 引入了图像高程方差的概念。同时, 以图像匹配的准确性、稳定性、可靠性为考察量, 讨论了各特征参数对匹配性能的影响。文中对真实星载SAR图像进行匹配试验的结果表明, 此准则是有效的。

Abstract: The suitability of the reference image is very important in scene matching of the navigation of unmanned vehicle. In this paper, first, we analyze the influence of elevation on SAR images, and adopt the variance of elevation as a new verification parameter basing on the analysis. Second, systematically study the parameters which can affect the ability of scene matching, and choose image choice, image affirm and image test as the process of reference selection. Theory analysis and experiments show that

导航/NAVIGATE

[本期目录/Table of Contents](#)

[下一篇/Next Article](#)

[上一篇/Previous Article](#)

工具/TOOLS

[引用本文的文章/References](#)

[下载 PDF/Download PDF\(165KB\)](#)

[立即打印本文/Print Now](#)

统计/STATISTICS

[摘要浏览/Viewed](#)

[全文下载/Downloads](#) 458

[评论/Comments](#) 170

[RSS](#) [XML](#)

this method is practical.
